
 
 
 
Huddinge kommun 

kommunfullmäktige 

2013-12-09 

 

 

Enkel fråga till socialnämndens ordförande Gunilla Helmerson (M) om 

lämpligheten av att låta ensamstående mammor med barn bo på hotellhem 

 

Det förekommer fortfarande att familjer med barn vräks i vår kommun utan att socialtjänsten dessförinnan 

går in och hjälper familjen. Den tillfälliga bostad som sedan erbjuds är ofta hotellhem där det kan finnas 

boende som är missbrukare, psykiskt instabila och utagerande. Jag har bland annat fått höra historier om att 

barnen på ett hotellhem bott i samma korridor som alkoholpåverkade män som sexuellt ofredat dem. Det 

erbjuds inte, trots nämnda omständigheter, ett mer lämpligt boende och istället tvingas familjen bo kvar i 

flera månader i frånvaron av bättre alternativ. Vidare är det sedan upp till mamman att skaffa ett nytt boende. 

När hon inte lyckats med detta har hon hotats med att barnen ska omhändertas eftersom hon inte kan skaffa 

bostad.  

 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande fråga till dig i egenskap av ordförande i socialnämnden: 

 

Anser du att det är i enlighet med barnens bästa att efter vräkning enbart erbjuda dem ett boende på 

hotellhem under ovan redovisade förhållanden? 
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